
 Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2022-12 15   

Teamsmöte  

Närvarande: Thomas Johansson, Christer Johansson, Caroline Falk; Anders 

Dalbert, Stig-Åke Almqvist, Annika Karlsson och Bo Thorsenius 

Adj Daniel Jensen och Jörgen Eriksson Melleruds Kommun 

 Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och föregående mötesprotokoll godkändes. 

 Ekonomi 

Caroline redovisade de senaste kostnaderna och den ekonomiska ställningen för föreningen.  
Ekonomin se stabil ut. Thomas påminde alla i styrelsen att redovisa sin kostnader innan bokslut. 
 
Vi beslut att Caroline diskuterar med banken om förutsättningarna för föreningen att få ränta på 
föreningens kassabehållning. 
 

 Möte med Telia 
Thomas och Christer har haft ett möte med föreningens kontaktperson på Telia 12/12 - 22. Ett 
givande möte där flera olika frågor klarades ut. Det gällde föreningens avtal med Telia, 
förutsättningar för att eventuellt förstärka nätet samt supportärenden. 
 

 Avtalen med Telia 
Vid mötet med Telia gjorde vi klart avtalsdatum både för Triple Play och kommunikationsavtalet. 
Avtalen gäller i fem år. Triple Play avtalet innebär att  

 Bandbredden kommer att ökas till 500 MB/500MB från och med 1 feb-23 

 Vårt pris för Triple Play är oförändrat 

 Större möjligheter för medlemmar att ansluta sig i efterhand till Triple Play 

 Enklare för enskilda medlemmar att säga upp sitt Triple Play abonnemang under avtalstiden. 
 

 Markupplåtelseavtalen. 
Annika har börjat skicka ut underlagen för markupplåtelse avtal till de medlemmar där föreningen av 
någon orsak saknar avtalen. Vi beslutade att förtydliga skrivningen kring ersättning till markägare om 
nätet säljs. 
 

 Föreningsstämma söndag 12/3 -23 
Vi beslutade att genomföra nästa års föreningsstämma 12/3 – 23 klockan 11.00 i föreningshuset 
Åsensbruk. Bo bokar lokalen för detta. 
 

 Nästa styrelsemöte 
Vi träffas hos Stig-Åke 18/1 – 23  18.00 
 
 
Thomas Johansson ord  Sammanfattat av Christer 


